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BRM.0002.1.2021 

 

Protokół Nr XXVIII/21 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 27 stycznia 2021 r. 

 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny 

tryb obradowania) 

W sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, skarbnik Iwona Czarnota, sekretarz Dorota Kubiś, radca 

prawny oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

Poinformował zebranych, że obrady  Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne.  Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Na podstawie 

przepisów o ochronie danych osobowych  informuję, iż: Administratorem danych osobowych 

jest Urząd Miejski w Szydłowcu z siedzibą pl. Rynek Wielki 1, 26-500 Szydłowiec, 

reprezentowany przez Pana Artura Ludwa - Burmistrza Szydłowca; Administrator danych 

powołał Inspektora ochrony danych z którą można się skontaktować pod adresem 

e - mail:iod@szydlowiec.pl Państwa dane osobowe w postaci wizerunku oraz głosu są 

transmitowane  i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, których 

przetwarzanie odbywa się w celu realizacji obowiązków prawnych ciążących na 

administratorze. Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest art. 20 ust. 1b. Ustawy 

z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz art. 6 ust. 1 lit. c) Rozporządzenia 2016/679 

RODO, co oznacza że przetwarzanie danych jest niezbędne do wypełnienia obowiązku 

prawnego ciążącego na administratorze. Nagrania są udostępniane na stronie podmiotowej UM, 

stronie BIP UM, YouTube. Odbiorcą Państwa danych osobowych mogą być podmioty 

uprawnione na podstawie obowiązujących przepisów prawa, podmioty, które zawarły umowę 

powierzenia przetwarzania danych z Administratorem zgodnie z art. 28 RODO oraz każde inne 

osoby, gdyż nagranie stanowi informację publiczną i są udostępniane pod w/w adresami 

internetowymi. Nagrania zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie 

z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane 

posiada prawo dostępu do treści swoich danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo 

wniesienia skargi do  organu nadzorczego, tj. Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, 

w przypadku gdy  uzna, że przetwarzanie danych narusza obowiązujące przepisy prawa 

z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Poprosił o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 2 

do protokołu.   

 

Przewod. obrad poprosił o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – 

załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.   

 

Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVI/20 z dnia 16 grudnia 2020 r.  

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2021-2034; 

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.; 

3) planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, 

szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 

zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie 

jest przyznawane w 2021 roku; 

4) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2021 r.; 

5) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Szydłowiec; 

6) określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów 

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Szydłowiec, 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów, oraz ustalenia stawek opłat za 

korzystanie z nich. 

6. Przyjęcie sprawozdania Rady Miejskiej w Szydłowcu za 2020 r. oraz sprawozdań Komisji 

Stałych Rady Miejskiej za 2020 r. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3.  

Przewod. obrad poinformował, że  protokół Nr XXVI/20 z dnia 16 grudnia 2020 r. był 

wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym 

terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponował 

przyjęcie go bez odczytania. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu w systemie elektronicznym - 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 28 grudnia 2020 roku 26 stycznia 2021 r.  

I. W okresie od 28 grudnia 2020 roku do 26 stycznia 2021 roku wydano 22 

Zarządzenia, w tym: 

1. Zarządzenie nr 172/20 z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Janusza Kusocińskiego w Sadku. 

2. Zarządzenie nr 173/20 z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie ustalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. 

3. Zarządzenie nr 174/20 z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie w sprawie wprowadzenia 

zmian w planie wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2020. 
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4. Zarządzenie nr 01/21 z dnia 8 stycznia 2021 roku w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Janusza Kusocińskiego 

w Sadku. 

5. Zarządzenie nr 02/21 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie ustalenia planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok.  

6. Zarządzenie nr 03/21 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie ustalenia planu 

finansowego innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi 

ustawami oraz wielkości dochodów związanych z ich realizacją, które podlegają 

przekazaniu do budżetu państwa na rok 2021. 

7. Zarządzenie nr 04/21 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie przekazania kierownikom 

gminnych jednostek organizacyjnych uprawnień do zaciągania zobowiązań z tytułu 

umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna dla 

zapewnienia ciągłości działania jednostki. 

8. Zarządzenie nr 05/21 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie przekazania podległym 

jednostkom informacji do opracowania planów finansowych na 2021 rok. 

9. Zarządzenie nr 06/21 z dnia 14 stycznia 2021 roku w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Główny Księgowy w Urzędzie Miejskim 

w Szydłowcu. 

10. Zarządzenie nr 07/21 z dnia 15 stycznia 2021 roku w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowej położonej w Szydłowcu na rzecz Gminy Szydłowiec - dot. dz. nr 1551 i 1616. 

11. Zarządzenie nr 08/21 z dnia 15 stycznia 2021 roku w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowej położonej w Szydłowcu na rzecz Gminy Szydłowiec – dot. 4537/5. 

12. Zarządzenie nr 09/21 z dnia 15 stycznia 2021 roku w sprawie zwrotu kosztów zakupu 

okularów korygujących wzrok na stanowiskach pracy wyposażonych w monitory 

ekranowe dla pracowników Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. 

13. Zarządzenie nr 10/21 z dnia 18 stycznia 2021 roku w sprawie powołania Komisji 

Koncesyjnej oraz przyjęcia Regulaminu postępowania o udzielenie koncesji na roboty 

budowlane lub usługi mającego na celu zawarcie umowy koncesji na świadczenie usług 

administrowania Hotelu pod Dębem zrewitalizowanego w wyniku realizacji projektu 

pt. „Odnowa zabytkowych obiektów i przestrzeni publicznej w Szydłowcu, poprawa 

funkcjonalności i dostępności infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców 

Mazowsza”.  

14. Zarządzenie nr 11/21 z dnia 19 stycznia 2021 roku w sprawie powierzenia stanowiska 

Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Janusza Kusocińskiego w Sadku. 

15. Zarządzenie nr 12/21 z dnia 19 stycznia 2021 roku w sprawie wprowadzenia Polityki 

bezpieczeństwa informacji w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

16. Zarządzenie nr 13/21 z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „Montaż pomp ciepła, instalacji fotowoltaicznych oraz 

solarnych w ramach realizacji projektu pn „Wymiana urządzeń grzewczych na terenie 

Gminy Szydłowiec’’. 

17. Zarządzenie nr 14/21 z dnia 21 stycznia 2021 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do sprzedaży, położonej w miejscowości 

Świerczek Gmina Szydłowiec oznaczonej numerem działki 367/2. 

18. Zarządzenie nr 15/21 z dnia 21 stycznia 2021 roku w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Szydłowiec, na rzecz 

jej użytkownika wieczystego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 969/36 

o pow. 0,5650 ha, położonej w Szydłowcu przy ulicy Metalowej oraz sporządzenia 

i podania jej do publicznej wiadomości. 
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19. Zarządzenie nr 16/21 z dnia 25 stycznia 2021 roku w sprawie powołania Gminnego 

Biura Spisowego dla przeprowadzenia Narodowego Spisu Powszechnego Ludności 

i Mieszkań 2021.  

20. Zarządzenie nr 17/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2021 zadania własnego gminy w zakresie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii. 

21. Zarządzenie nr 18/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku w sprawie określenia terminów 

przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym 

terminów składania dokumentów na rok szkolny 2021/2022 do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, klas I 

publicznych szkół podstawowych oraz oddziałów sportowych i dwujęzycznych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec. 

22. Zarządzenie nr 19/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku w sprawie ogłoszenia przetargu 

ustnego nieograniczonego na zbycie lokalu mieszkalnego oraz powołania komisji 

przetargowej.  

23. Zarządzenie nr 20/21 z dnia 26 stycznia 2021 roku w sprawie wprowadzenia regulaminu 

udzielania zamówień publicznych, których wartość nie przekracza kwoty 130 000 zł 

netto.  

 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty Uchwał w sprawie:  
 

1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2021-2034;  

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.;  

3) planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, 

szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 

zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie 

jest przyznawane w 2021 roku;  

4) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2021 r. 

 

 

III. W okresie od 28 grudnia 2020 roku do 26 stycznia 2021 wydano 6 decyzji 

umorzeniowych w tym: 
 

 2 decyzje w łącznym zobowiązaniu pieniężnym na kwotę 372,95zł,  

 2 decyzje w podatku od nieruchomości na kwotę 6.795,00 zł. + odsetki 86,00zł. 

 2 decyzje z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną kwotę 

336,00 zł.  

IV. Informacja z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na Sesji w dniu 

28 grudnia 2020 roku. 
 

1) Uchwała nr XXVII/191/20 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/112/19 

Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2020-2034 - uchwała zrealizowana. 
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2)  Uchwała nr XXVII/192/20 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2020 Nr XV/113/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 

grudnia 2019 roku – uchwała zrealizowana. 

3) Uchwała nr XXVII/193/20 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów, terminu 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso – uchwała zrealizowana.  

4) Uchwała nr XXVII/194/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2021 - 2034 – uchwała do realizacji w roku bieżącym.  

5) Uchwała nr XXVII/195/20 w sprawie Uchwały Budżetowej na 2021 rok - uchwała do 

realizacji w roku bieżącym.  
 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru. 
 

Ad pkt 5 ppkt 1. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-

2034. W podstawie prawnej dopisuje się „art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r., poz. 713 ze zm.)” 

 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 

Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-2034 wraz z objaśnieniami.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz 

z autopoprawką– załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 2. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.  

1) w podstawie prawnej po wyrazach art. 212 dopisuje się art. 217 ust. 2 pkt 6 i 8, 

2) w § 1 ust.4 zmienia się zapis na:  

„4. Zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 556.907 zł oraz dokonuje się zmiany źródeł jego 

finansowania”, 

3) w § 1 ust. 5 zmienia się zapis na:  

„5. Zwiększa się przychody o kwotę 556.907 zł z tytułu: 

 wolnych środków o kwotę 442.947 zł, 

 niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 i dotacji 

na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków o kwotę 113.960 zł. 

4) w § 1 ust.6 pkt 3 lit. b kwotę „1.528.253 zł” zastępuje się kwotą „1.606.152 zł” ,  



6 
 

5) w § 1 ust. 6 pkt 3 lit. c otrzymuje brzmienie „niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 

pkt 2 i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków o kwotę 113.960 zł”, 

6) w § 1 ust.6 pkt 3 lit. d kwotę „442.947 zł” zastępuje się kwotą „365.048 zł”. 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Szydłowiec na rok 2021 Nr XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 

2020 r. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz 

z autopoprawką– załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 3. 

P. o. Dyr. ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe 

oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli 

oraz formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 roku. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wniosek Komisji Edukacji.  

W § 4 pkt 1 zwiększyć maksymalną kwotę dofinansowania opłaty za studia magisterskie, 

magisterskie uzupełniające i podyplomowe w wysokości do 60% dokonanej opłaty, nie 

więcej niż 1 600,00 zł brutto dla jednego nauczyciela na jeden semestr oraz w pkt 2 

zwiększyć maksymalną kwotę dofinansowania opłaty za inne formy doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, w wysokości do 50% dokonanej opłaty, nie więcej niż 1 200,00 

zł brutto dla jednego nauczyciela na jeden semestr. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym wniosek– załącznik nr 

6 do protokołu.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały 

z wnioskiem– załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 4. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Szydłowiec w 2021 r. wraz z uzasadnieniem. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec na 2021 

roku wynika z art. 11a ust 1 i 2 ustawy z dnia 21 sierpnia1997r. o ochronie zwierząt Dz. U. z 

2020 r. poz. 638). Przyjęcie programu ograniczy na terenie gminy Szydłowiec zjawisko 

bezdomności zwierząt, stanowiące zagrożenie dla ludzi oraz powodujące cierpienie zwierząt. 
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Program będzie limitowany wysokością środków finansowych przeznaczonych w budżecie 

Gminy Szydłowiec na jego realizację do kwoty 60.000 zł. 

Projekt uchwały został przedstawiony do zaopiniowania: 

 Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii z/s w Orońsku  

– nie zgłoszono uwag w ustawowym terminie; 

 organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt 

– nie zgłoszono uwag w ustawowym terminie; 

 dzierżawcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy  

- nie zgłoszono uwag w ustawowym terminie. 

W związku z tym przyjęcie uchwały w sprawie określenia Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2021 

roku jest w pełni zasadne. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 8 do protokołu 

 

Ad pkt 5 ppkt 5. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. Nowelizacja ustawy 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach spowodowała konieczność dostosowania  

regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie do nowego stanu prawnego. W związku 

z tym podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne i w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg  Michał Kwiatek 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Szydłowiec, warunków i zasad korzystania z tych obiektów, oraz ustalenia stawek opłat 

za korzystanie z nich wraz z uzasadnieniem. Uchwała reguluje kwestie związane 

z przystankami komunikacyjnymi, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Szydłowiec. W związku z faktem, iż nastąpiła zmiana kategorii dróg zlokalizowanych na 

terenie Gminy Szydłowiec, konieczne było zaktualizowanie wykazu przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Szydłowiec – załącznik 

nr 1 do uchwały. Na wniosek przewoźników oraz ZEiFO w Szydłowcu do wykazu 

wprowadzono nowe lokalizacje przystanków w miejscowościach: Rybianka, Zdziechów 

,,Lesica”, Sadek ,,Polanki”. Załącznik nr 2 do uchwały zawiera wykaz przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym nie jest Gmina Szydłowiec. 

Zgodnie z art.16 ust. 3 ustawy z 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym (Dz. 

U. z 2020r., poz. 1944) stawki opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika 
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z przystanków komunikacyjnych powinny być ustalane z uwzględnieniem 

niedyskryminujących zasad dla wszystkich operatorów i przewoźników wykonujących 

publiczny transport zbiorowy na obszarze właściwości organizatora. Na terenie Gminy 

Szydłowiec przewoźnicy do przewozu osób ramach publicznego transportu zbiorowego 

wykorzystują zarówno busy (20-30 osób + kierowca) jak i autobusy (40-57 osób + kierowca). 

Liczba kursów na liniach komunikacyjnych wykonywanych autobusami jest nieporównywalnie 

niższa od liczby przewozów wykonywanych busami. Można przyjąć, że liczba pasażerów 

przewożonych busami jest zdecydowanie wyższa niż liczba pasażerów przewożonych 

autobusami. W związku z powyższym nie znajduje uzasadnienia zróżnicowanie stawki opłaty, 

tj. wyższej za zatrzymanie się na przystanku autobusu, niższa za zatrzymanie się busa. 

Zróżnicowanie stawki opłat, o której mowa, mogłoby świadczyć o dyskryminacji 

przewoźników. Ustanowienie jednolitej stawki opłaty za jedno zatrzymanie środka transportu 

na przystanku komunikacyjnym w wysokości 0,05 zł zapewnia równorzędne traktowanie 

wszystkich przewoźników. Z uwagi na brak zainteresowania przewoźników wykonywaniem 

przewozów z miejscowości: Ciechostowice, Majdów, Łazy i Barak - do Szydłowca, 

podtrzymuje się zwolnienie z opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych w tych 

miejscowościach.  Rybianka (poz. 60, 61), Na wniosek ZEiFO w Szydłowcu, 

w miejscowościach Rybianka ( poz. 60, 61) oraz Sadek (poz. 72 i 73).  W związku z powyższym 

należy zmienić treść załącznika nr 1 do zmienianej uchwały, w którym zostały 

wyszczególnione przystanki komunikacyjne, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Szydłowiec. Ustawa o publicznym transporcie zbiorowym z dnia 16 grudnia 2010 r. 

(Dz. U. 2018 poz. 2016 t.j. z dnia 11.10.2019 r.) § 16 ust 4 wyjaśnia, że ,,Za korzystanie przez 

operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych lub dworców, których właścicielem 

albo zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego, mogą być pobierane opłaty. 

Stawka opłaty jest ustalana w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ danej jednostki 

samorządu terytorialnego, z uwzględnieniem niedyskryminujących zasad.” 

Obecnie obowiązująca, jednolita dla wszystkich przewoźników i operatorów, stawka opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Szydłowiec 

została określona w § 3 ust. 1 uchwały nr IV/27/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

grudnia 2018 r. i wynosi 0,05 zł. Ustalenie jednej stawki opłaty może być uznane za 

dyskryminację przewoźników lub operatorów dysponujących różnym (pod względem 

wielkości środków transportu) taborem. Z uwagi na powyższe konieczne jest ustalenie różnych 

stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, uzależnionych od wielkości 

środka transportu. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Leszek Jakubowski dopytał naczelnika czy nie powinien być inaczej określony 

kierunku jazdy w pozycja 26 w załączniku nr 1 ,,Chustki Koło stawu, droga gmina 400512W, 

skrzyżowanie z drogą gminną 400529W, strona lewa jadąc w kierunku Wysoka” powinno być 

Zdziechów lub Jankowice. Pozycja 101 ,,Lesica” posesja nr 8a, droga gminna 400518W, strona 

lewa jadąc w kierunku Chustek, ale powinien być tam zmieniony kierunek zamiast ,,Świniów”. 

Czy ten kierunek jest właściwie zapiany, ponieważ zdaniem radnego powinno być to inaczej 

określone.   

Naczelnik Michał Kwiatek stwierdził, że można w pozycji 26 doprecyzować, że chodzi tu 

o miejscowość Zdziechów. Jeżeli chodzi o ten wykaz to ten wykaz jest do naszego 

wewnętrznego użytku, my oczywiście publikujemy go na BiPie, jako załącznik do uchwały 
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Rady Miejskiej ale tak naprawdę jest on nam potrzebny do naszej wewnętrznej pracy, nigdzie 

na zewnątrz nie jest publikowany prócz tego, że jest załącznikiem do uchwały i nie wpływa na 

to co wychodzi z wydziału. 

Stwierdził, że w pozycji 101 miejscowość ,,Świniów” jest prawidłowo wpisany, to jest nowa 

lokalizacja przystanku. 

 

Radny Leszek Jakubowski oznajmił, że jest to załącznik do uchwały i jest ta uchwała 

publikowana wiec nie może się zgodzić z naczelnikiem.  Sprawdzi jeszcze raz i upewni się 

w sprawie pozycji 101.  

 

Przewod. M. Koniarczyk zaproponował, aby w pozycja 26 w załączniku nr 1 ,,Chustki Koło 

stawu, droga gmina 400512W, skrzyżowanie z drogą gminną 400529W, strona lewa jadąc 

w kierunku Wysoka” zastąpiono miejscowość Wysoka na Zdziechów z racji tego że jest to 

pierwsza miejscowość.  

 

Burmistrz A. Ludew stwierdził, że jeżeli radny L. Jakubowski nie ma nic przeciwko temu to 

możemy tą zmianę potraktować jako autopoprawkę.  

 

Radny Leszek Jakubowski oznajmił, że nie ma nic przeciwko temu aby zmienić ten zapis 

autopoprawką.  

Przewod. M. Koniarczyk dopytał naczelnika, ponieważ w § 3 ust. 2 ,, Zwalnia się z opłat za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych w miejscowości Barak, Ciechostowice, Majdów, 

Łazy.” Otrzymał informację, że od 25 stycznia będą funkcjonować busy właśnie w kierunku 

Ciechostowic, Majdowa, Łazów. Czy to jest potwierdzona informacja jeżeli tak to chyba jest 

już nie zasadne, aby zwalniać z opłat przewoźników akurat z tych przystanków. Rozumiem 

w miejscowości Barak bo jest tam problem z transportem, ale te trzy sołectwa to już tak nie 

koniecznie.   

Naczelnik Michał Kwiatek stwierdził, że właśnie intencją ze strony Urzędu było zwolnienie 

tych miejscowości ze względu na to, że Urząd chciał zachęcić przewoźników lokalnych aby 

jeździli przez te miejscowości. W związku z tym, że pojawił się fundusz przewozów lokalnych 

pojawili się także przewoźnicy, którzy postanowili jeździć przez te miejscowości właśnie dzięki 

temu, że te przystanki zostały zwolnione z opłat. Nasza intencja spotkała się z aprobatą 

przewoźników i możemy uznać, że jest to dla nich zachęta. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały 

z autopoprawką – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Przewod. obrad przedstawił plan pracy Rady Miejskiej na 2021 rok oraz plany Komisji 

Stałych Rady Miejskiej na rok 2021. Poinformował, że plany były przedmiotem prac na 

posiedzeniach komisji RM. Wobec braku uwag plany przyjęte poprzez aklamację.  

 

Ad 7. 

Radni nie składali interpelacji ani zapytań.  

 

Ad 8.  

Radna Anna Majstrak zgłosiła problem na ul. Powstania Listopadowego na odcinku drogi od 

ul. Waryńskiego do ul. Moniuszki codziennie parkowane są dwa samochody ciężarowe. 
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W pewnych miejscach droga zaczyna się zapadać i niszczyć. Zgłaszała ten problem do 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, aby postawić tam znaki o zakazie parkowanie takich 

samochodów ponieważ ta droga nie ma takiej podbudowy, aby tak duże samochody mogły tam 

parkować. Samochody tam parkują czasami dwa dni. Radna uważa, że niedługo ta droga będzie 

do remontu.  

 

Naczelnik M. Kwiatek poinformował, że pracownicy wydziału pochylili się nad tym 

problemem i są w stałym kontakcie z biurem ruchu drogowego Komendy Policji. Rzeczywiście 

Policja do czasu postawienia odpowiedniego znaku mogą reagować jedynie w przypadkach 

gdzie te samochody stoją w miejscu niedozwolonym czyli np. w obrębie skrzyżowania czy 10 

m w odległości od tego skrzyżowanie, w obrębie przejścia dla pieszych, blokując zjazd 

indywidualny na posesję. Po ostaniem telefonie radnej naczelnik pojechał na miejsce i został 

zadysponowany wóz z Policji i udało się jeden z tych samochodów stamtąd wyprowadzić. 

Natomiast dopóki nie zostanie zrobiona nowa  organizacja ruchu z ograniczeniem tonażowym 

to te pojazdy, które stoją prawidłowo i nie powodują zagrożenia i nie ograniczają widoczności 

a także nie stoją w miejscu niedozwolonym to tak jak każdy innym uczestnik drogi mogą tam 

stać. Pewnym rozwiązaniem proponowanym kiedyś byłoby ustanowienie na obszarze całego 

osiedla ograniczenia polegającego na wprowadzeniu strefy zamieszkania  przy czym tu 

ograniczenie wiąże się z tym, że pojazdy nie mogą parkować na jezdni poza miejscami 

wyznaczonymi do tego, wadą tego jest to, że także mieszkańcy swoimi prywatnymi 

samochodami nie mogliby stać na drodze przed swoimi posesjami i z pewnością nie spotkałoby 

się to z aprobata mieszkańców a raczej z negatywnym odbiorem. Należy pochylić się na 

problemem i wprowadzić tam ograniczenie tonażowe i będzie można egzekwować ten przepis.  

 

Radna Anna Majstrak zgodziła się z naczelnikiem, ale kierowcy tych samochodów powinni 

parkować swoje pozjada blisko swoich posesji, a nie na posesji obcych ludzi. A jeżeli ktoś im 

zwraca uwagę potrafią być bardzo wulgarni. Jeden z mieszkańców zwrócił uwagę kierowcy to 

bardzo wulgarnie się do niego odnosił.    

 

Naczelnik M. Kwiatek rozumie radną A. Majstrak, ale każdy z nas może być użytkownikiem 

drogi i dopóki nie wprowadzona zostanie taka organizacja ruchu to każdy w obrębie miejsca 

gdzie rzeczywiście dozwolone jest parkowanie może parkować w ramach ruchu drogowego 

i jeżeli gdzieś takie parkowani nie jest zabronione nikt tj. Urząd Miejski jako zarządca drogi 

czy policja jako organ nadzoru ruchu drogowego nie bada tego czy ktoś parkuje pod swoją 

posesją czy parkuje pod posesją sąsiada. Każdy tak samo może korzystać z tych praw 

dotyczących ruchu drogowego. Rzeczywiście jedynym rozwiązaniem, aby wyprowadzić 

ciężkie samochody, który wjeżdżając w tą drogę powoduje uszkodzenia nawierzchni lub 

parkuje w obrębie skrzywiania powodując niebezpieczną sytuację, ponieważ ogranicza 

widoczność.  Rozwiązanie tego problemu może być tylko i wyłącznie wprowadzenie stałej 

organizacji ruchu z ograniczeniem tonażowym to jednak wymaga czasu i wydział musi to zlecić 

na zewnątrz.  

 

Radny Leszek Jakubowski stwierdził, że nie ma potrzeby tak długiej dyskusji w tym temacie 

ponieważ tak jak już mówił naczelnik należałoby tam wprowadzić ograniczenia tonażowego.  

 

Wiceprzewod. RM Marek Plewa zapytał Burmistrza Szydłowca ws. informacji z prac 

Burmistrza pomiędzy sesjami ponieważ było tam zarządzenie dotyczące nabycia 

nieruchomości dla Gminy Szydłowiec. Zapytał o jaką nieruchomość chodzi oraz było 

ogłoszenie przetargu na zbycie lokalu mieszkalnego i o jakie to mieszkanie chodzi.  

 



11 
 

Burmistrz Szydłowca A. Ludew odpowiadając, że jeżeli chodzi o zbycie lokalu 

mieszkaniowego to jest to lokal przy ul. Staszica, natomiast jeżeli chodzi o nabycie 

nieruchomości to nie jest przekonany na 100% ale są to dwie działki w dzielnicy przemysłowej. 

 

Radny Leszek Jakubowski zapytał od kogo są nabywane te dwie działki.  

 

Burmistrz Szydłowca A. Ludew odpowiedział, że Gmina nabywa te działki od osoby 

prywatnej. To działka nabywana w związku z budową deptaka wzdłuż rzeki Korzeniówki.  

Nie jest jednak upoważniany do przekazywania danych osobowych.  

 

Naczelnik M. Kwiatek poinformował, że jeżeli chodzi o działkę, którą Gmina nabywa to 

działka przy ul. Folwarcznej. natomiast dokładny adres zbywanego mieszkania przekaże 

radnemu w późniejszym czasie.  

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że w dniu dzisiejszym miał kontakt z handlującymi 

z terenu targowicy. Zwrócili się do Przewodniczącego w sprawie czynszu dzierżawnego. 

Handlujący zwrócą się do Gminy w sprawie umorzenia tego czynszu dzierżawnego. Ostatnio 

na posiedzeniu komisji była rozmowa dotycząca opłat targowych i przekazywał informację 

dotyczącą tego, że gmina może otrzymać rekompensatę z rządu z tytułu nie pobierania opłat 

targowych do dnia 31 marca. Czy te opłaty targowe mają związek z opłatami tego czynszu 

dzierżawnego i czy pobierane są od 1 stycznia opłaty targowe? 

 

Burmistrz Szydłowca A. Ludew poinformowała, że opłaty targowe nie są pobierane od 

1 stycznia. Wystąpiły głosy od handlujących odnośnie pobierania opłat targowych ale to były 

opłaty targowe, które były pobierane przez inne podmioty nie przez inkasentów Gminy 

Szydłowiec, to były opłaty targowe pobierane na targowicy sąsiadującej z naszą targowicą 

i były to opłaty pobierane przez Klub, który nie otrzymał rekompensaty na podstawie tarczy 

i niezależnie od Gminy taką opłatę pobierają. Natomiast inkasenci Gminy Szydłowiec nie 

wychodzą w teren od 1 stycznia. Jeżeli zaś chodzi o boksy to zarządza tym targowiskiem 

obecnie Spółka WiK, w związku z tym to spółka pobiera opłaty i także nie jest to zależne od 

Gminy.  

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że dowiadywał się i występuje tam taki zapis 

w porozumieniu między Gminą a WiK, że corocznie będzie ta stawką waloryzowana. Może nie 

jest to duża kwota ponieważ to 8 zł. Ale kwotą jaką handlujący umieszczają co miesiąc to kwota 

ok. 350 zł, z pewnością zwrócą się do Urzędu i Rady z prośbą o umorzenie. Argumentują to 

tym, że Gmina Przysucha obniżyła te stawki. Także tłumaczył, że nie znał konkretnie jakie tam 

są stawki i jakie jest podłoże, dlatego ciężko jest mu się do tego odnieść.  

 

Naczelnik M. Kwiatek wyjaśnił, że należy przed wszystkim rozróżnić te dwa charaktery opłat 

o których jest mowa. Opłata targowa, której wysokość jest uchwalana przez Radę uchwałę 

dotyczy samego faktu handlowania niezależnie od tego z jakim terenem mamy do czynienia 

sam fakt handlowania tzw. ,,pod chmurką” czyli nie w budynku, wiąże się z ponoszeniem 

opłaty targowej to jest opłata lokalna wynikająca z ustawy o opłatach lokalnych to jest opłata 

lokalna dotycząca gminy i ją ponoszą wszyscy handlujący, którzy handlują nie z budynku. Ta 

opłata jest określona uchwałą Rady Miejskiej i została zawieszona na 2021 rok. Natomiast 

opłaty pozostałe tj. opłaty placowe, takie opłaty za wynajęcie powierzchni pod handel czy 

wynajęcie wiatek mięsnych czy inne opłaty placowe, to jest zupełnie inna sprawa to są opłaty 

wynikające z umów cywilno-prawnych i one dotyczą właśnie miejsca, placu czy wynajęcia 

budynku do tego aby prowadzić ten handel. W przypadku Gminy Szydłowiec gdy ktoś 
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handlował z wiatek mięsnych i wynajmował je ze Spółki WiK. Gmina takiej opłaty nie 

pobierała od tych mieszkańców czy osób handlujących ze względu, że oni handlowali 

z budynku. Natomiast opłata targowa dotyczy tych handlarzy, którzy handlowali ze stoisk np. 

namiotów z stoisk samochodowych czy ,,z ręki” to jest opłata targowa, która została zwolniona 

tarczą w 2021 roku. Gmina Szydłowiec w tej chwili jej nie pobiera. Natomiast opłaty placowe 

nie zostały zwolnione to wszystko jest pobierane, w przypadku naszej targowicy na 

ul. Wschodniej przez Spółkę WiK. Natomiast waloryzacji dotyczy naszej umowy z WiK, 

wszystkie umowy gminne, które zawiera gmina mają zapis mówiący o tym, że będzie 

waloryzowana opłata corocznie o stopę inflacji tj. średnioroczny wzrost cen. Ta waloryzacja 

która  mamy ze strony naszej gminy oczywiście została przeprowadzona na początku roku. 

Nowe faktury które wystawiano za styczeń są po nowej stawce, zwiększonej o wskaźnik akurat 

w tym roku 3% i 4%. Ta waloryzacja tego właśnie dotyczy, a to jak dalej wygląda wynajem 

z WiK dla prywatnych przedsiębiorców to należałoby zapytać prezesa WiK. To także jest 

przedsiębiorstwo działające na rynku i także powinno wykazywać dochód więc jeżeli w tym 

przypadku nie będzie jakieś rekompensaty ze strony rządu dla spółki to nie może zwolnić 

handlujących z tej opłaty.  

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że ma świadomość tego czym różni się ta opłata targowa, 

ale też oprócz tego czynszu dzierżawnego handlujący płacą podatek od nieruchomości i o tym 

także wspominali. Wiadomo, że to także jest uchwalone uchwałą, ale bardziej chciałby 

dopowiedzieć jeżeli chodzi o zawieszenie tej opłaty targowej, ponieważ jeżeli jest ten punkt 

przeciwdziałania covid 19 i mówi się o rekompensacie dochodów utraconych z tytułu opłaty 

targowej to jest to kwota rzędu 200 tys. zł i dobrze się stało, że jest taka rekompensata. Chodzi 

mu dokładnie o te osoby które, które handlują z boksów ponieważ jeżeli zwrócą się z takim 

pismem będzie należało się nad tym zastanowić a przede wszystkim powinni zwrócić się do 

zarządcy a są to wodociągi.  

 

Naczelnik M. Kwiatek podkreślił, że jeżeli chodzi o same boksy to ani w ubiegłym roku ani 

w latach poprzednich zgodnie ustawa o opłatach lokalnych nie uiszczali opłaty targowej. 

Opłata targowa dotyczy tylko takich handlujących, którzy handlują poza obrębem budynku. 

Ponieważ rzeczywiście jeżeli ktoś handluje z budynku płaci podatek gruntowy, płaci podatek 

za budynek z którego handluje i prowadzi tam działalność handlową. Podatek gruntowy na 

rzecz gminy. Natomiast opłata targowa to jest taka rekompensata dla gminy w związku z tym, 

że ktoś handluje poza budynkiem, czyli w tym przypadku nie ma takiej możliwości, aby ktoś 

jednocześnie płacił podatek od budynku i płacił tą daninę w formie opłaty targowej.  

 

Burmistrz Szydłowca A. Ludew uzupełnił, że występuje taki przypadek, że jeżeli ktoś na 

swojej posesji płaci podatek od nieruchomości a nie handluje z budynku to wtedy obowiązany 

jest płacić opłatę targową. Natomiast w tym przypadku jeżeli chodzi o przedsiębiorców lub 

handlujących na targu z boksów tj. z jatek miejskich to tak jak już mówił, że jeżeli nawet ci 

przedsiębiorcy zwrócą się do gminy to i tak sprawa zostanie przekazana do WiK. Uważa, że 

powinni bezpośrednio zwrócić się do wodociągów ponieważ gmina w tej sprawie nie wyda 

żadnej decyzji. Na pewno będą musieli to jakoś uzasadnić np. mniejszymi obrotami, aby 

wodociągi mogły się nad tym pochylić i znaleźć uzdatnienie zmniejszenia takich obrotów. Na 

pewno prezes WiK będzie z tymi ludźmi rozmawiał. Najlepiej zwrócić się w tej sprawie do 

wodociągów bo to one są władne w tym zakresie.  

 

Przewod. M. Koniarczyk zapytał Burmistrza Szydłowca czy wiadomo już coś w sprawie 

naborów na Fundusz Inicjatyw Lokalnych i ewentualnie Fundusz Rozwoju Dróg 

Samorządowych.  
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Burmistrz Szydłowca A. Ludew odpowiedział, że jeżeli chodzi o Fundusz Rozwoju Dróg 

Samorządowych to gmina otrzymała pismo pod koniec grudnia informujące o tym, że nasz 

wniosek na ul. Kopernika i ul. Szydłowieckiego został zarekomendowany pozytywnie i decyzja 

w tej chwili uzależniona jest od Pana Premiera, który ostatecznie decyduje czy wnioski dostaną 

dofinansowanie czy znajdą się na liście rezerwowej. Jest to podoba sytuacja jak w ubiegłym 

roku, ma nadzieje że w tym roku zakończy się to pozytywnie i gmina nie znajdzie się na liście 

rezerwowej a rekomendowanej do dofinansowania.  

Natomiast jeżeli chodzi o Fundusz Inicjatyw Lokalnych to gmina złożyła trzy wnioski i został 

złożony wniosek na 3 mln zł na rozbudowę Przedszkola Nr 1 im. Tęczowego Misia 

w Szydłowcu, wniosek na 4 mln 400 tys. zł na modernizacje oświetlenia ulicznego 

w gminie Szydłowiec oraz wniosek na 1 mln 400 tys. zł na rekultywacje składowiska odpadów. 

Na dzień dzisiejszy nie posiada żadnych informacji w tym temacie.  

 

Radny Maciej Kapturski zapytał Burmistrza Szydłowca o informację dotyczące mieszkania, 

które zostało przeznaczone do zbycia przez gminę przy ul. Staszica, jaki jest numer budynku 

ponieważ podejrzewa że jest to blok mieszkalny i jakie są powody zbycia tego mieszkania. Czy 

te mieszkanie jest w tej chwili zamieszkałe. 

 

Burmistrz Szydłowca A. Ludew odpowiedział, że mieszkanie nie jest zamieszkałe, 

a szczegóły udzieli naczelnik M. Kwiatek.  

 

Naczelnik M. Kwiatek poinformował, że powodem zbycia tego mieszkania jest przede 

wszystkim wieloletni program zagospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy, który 

wskazuje nam jasno co można robić z mieszkaniami, które są mieszkaniami niezasiedlonymi. 

Na podstawie tej uchwały prowadzi sprzedaż tych mieszkań. Mieszkanie to lokal mieszkalny 

nr 1 w budynku przy ul. Staszica 13 w Szydłowcu, powierzchnia tego lokalu to 39 m2. 

Mieszkanie to jest do remontu, posiada instalacje elektryczna i wodno- kanalizacyjną, gazową 

oraz centralnego ogrzewania jest to lokal o niskim standardzie wykończenia. Cena wywoławcze 

tego lokalu to 109.700 zł.  

 

Ad 9. 

Na tym porządek XVIII sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XXVIII sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1330 do godz. 1510 

 

Rada podjęła uchwały: XXVIII/196/21, XXVIII/197/21, XXVIII/198/21, XXVIII/199/21, 

XXVIII/200/21, XXVIII/201/21. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu był Łukasz Stasiak.  

Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 


